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Protokół 

z XXXVI Sesji Rady Gminy Poświętne, która odbyła się w dniu 17 lipca 2014 

roku w godzinach 12
10

- 13
45

 w sali konferencyjnej urzędu gminy 

 

Posiedzenie otworzył i przewodniczył radny Worach Przewodniczący Rady Gminy. W 

posiedzeniu udział wzięli: 

- radni wg listy obecności – 13 radnych obecnych w chwili otwarcia sesji, 

- Wójt Gminy, Sekretarz i Skarbnik 

- kierownicy jednostek, sołtysi i zaproszeni goście. 

Radny Worach powitał zebranych, stwierdził kworum władne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Na sekretarza posiedzenia wybrano radnego Małachowskiego 

– wyraził zgodę. 

Ad.2. Przewodniczący Rady oznajmił, że poniższy porządek został radnym doręczony; 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między  sesjami. 

5. Ocena wdrażania ustawy o utrzymaniu porządku i czystości w Gminie. 

6. Podjęcie uchwał: 

 a) w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Poświętnem do prowadzenia postępowania w sprawach świadczenia pomocy 

materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym ( na podstawie art. 90 lit. m ustawy o 

systemie oświaty ) 

b) w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 

na sfinansowanie zakupu ciągnika wraz z kosiarką na ramieniu hydraulicznym do 

wykaszania rowów przydrożnych i melioracyjnych 

c)  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014, 

d)  w sprawie zmiany uchwały wieloletnia prognoza finansowa, 

7. Interpelacje radnych. 

8. Zapytania, informacje  i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

pytał o uwagi. 

- Wójt wniósł projekt poprawki podjętej na poprzedniej sesji uchwały w sprawie 

zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli co do której organ nadzoru 

wniósł zastrzeżenia. 

- pani Duraj Sekretarz Gminy omówiła zastrzeżenia nadzoru. 

- radni uwag nie wnieśli. 

Zmiany w porządku posiedzenia przyjęto jednogłośnie. 

Za poniższym porządkiem po wprowadzeniu zmian głosowało 13 radnych – 

jednogłośnie: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między  sesjami. 

5. Ocena wdrażania ustawy o utrzymaniu porządku i czystości w Gminie. 
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6. Podjęcie uchwał: 

 a) w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Poświętnem do prowadzenia postępowania w sprawach świadczenia pomocy 

materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym ( na podstawie art. 90 lit. m ustawy o 

systemie oświaty ) 

b) w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 

na sfinansowanie zakupu ciągnika wraz z kosiarką na ramieniu hydraulicznym do 

wykaszania rowów przydrożnych i melioracyjnych 

c) zmieniającej uchwałę Nr XXII/127/09 Rady Gminy Poświętne z dnia 26 lutego 

2009 roku w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek 

i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Poświętne 

d)  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014, 

e)  w sprawie zmiany uchwały wieloletnia prognoza finansowa, 

7. Interpelacje radnych. 

8. Zapytania, informacje  i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

Ad.3. Przyjęto jednogłośnie. 

Ad.4. Informację przedstawił Wójt Gminy. 

- radny Franas pytał o zmiany w opłatach za wynajem świetlic. 

- Wójt oznajmił, że zmiany dotyczą sposobu rozliczania zużycia energii 

elektrycznej. 

- radny Świder pytał o organizację przetargu na dowóz dzieci do szkoły. 

- Wójt omówił przygotowania do przetargu, dodał, że wraz z przedstawicielami 

PKS Opoczno oglądali drogi, po których dowożone są dzieci ponieważ PKS 

planuje uruchomienie kursu do Opoczna powiązanego z dowozem dzieci. 

Ad.5. Pan Glimasiński pracownik urzędu przedstawił  informację nt. wdrażania 

ustawy o utrzymaniu porządku i czystości w Gminie – w załączeniu. 

- uwag nie wniesiono. 

O godzinie 1236 przybył radny Pawlik – liczba radnych wzrosła do 14. 

Ad.6a. Projekt uchwały przedstawiła pani Duraj Sekretarz Gminy, dodała, że uchwała 

jest podejmowana w związku z przekazaniem zadań dotyczących stypendiów do 

GOPS-u. 

- uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Poświętnem do prowadzenia postępowania w sprawach 

świadczenia pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym ( na podstawie 

art. 90 lit. m ustawy o systemie oświaty ) głosowało 14 radnych. 

Ad.6b. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy, dodał, że ciągnik 

jest niezbędny do prac gospodarczych gminy, składany wniosek do urzędu 

marszałkowskiego z powodu ustaleń urzędu marszałkowskiego nie mógł uzyskać 

dofinansowania, wobec czego zdecydowano o zaciągnięciu niskooprocentowanej 

pożyczki, która w 50% jest umarzalna.  



3 

 

Projekt uchwały odczytała pani Kośka Skarbnik Gminy. 

- uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska na sfinansowanie zakupu ciągnika wraz z kosiarką na ramieniu 

hydraulicznym do wykaszania rowów przydrożnych i melioracyjnych głosowało 14 

radnych – jednogłośnie. 

Ad.6.c. Projekt uchwały przedstawiła pani Duraj Sekretarz Gminy, uzasadniając 

projekt zapoznała zebranych z zastrzeżeniami organu nadzoru. 

- uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXII/127/09 Rady Gminy Poświętne 

z dnia 26 lutego 2009 roku w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość 

stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Poświętne głosowało 13 radnych, 1 radny był przeciw. 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę w posiedzeniu. O godzinie 1310 

wznowiono posiedzenie. 

Ad.6d. Projekt uchwały omówiła pani Kośka Skarbnik Gminy 

- uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014 głosowało 12 

radnych – jednogłośnie. 

Ad. 6e. Projekt uchwały omówiła pani Kośka Skarbnik gminy. 

- uwag nie wniesiono 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały wieloletnia prognoza finansowa 

głosowało 12 radnych – jednogłośnie. 

Ad.7. Nie wniesiono. 

Ad.8. Radny Franas zwrócił się z zapytaniem o kwestie związane z planowaną budową 

obelisku w miejscowości Dęba, pytał kto jest projektantem pomnika, stwierdził, że 

posiada materiały oraz informacje świadczące o tym, iż na tablicy pamiątkowej pojawi 

się nazwisko niemieckiego generała, który tam zginął. Dodał, że taka informacja może 

spowodować uaktywnienie się nazistów. Sytuacja taka budzi obawy. 

- pan Kośka pracownik urzędu przedstawił zakres przeprowadzonych prac, dodał, 

że gmina nie posiada informacji odnośnie treści tablicy pamiątkowej, treść 

miała być przedstawiona przez Radę Pamięci do uzgodnienia. 

- Wójt dodał, że gmina nie otrzymała porozumienia oraz umowy w związku z 

czym prace związane z obeliskiem zostały wstrzymane. 

- radny Pawlik odnośnie obelisku oznajmił, że bezpłatnie wykonał projekt 

obelisku, który został zaakceptowany przez Radę Pamięci Walk i Męczeństwa 

na którego realizację uzyskano dofinansowanie w wysokości 12500 zł z Rady 

Pamięci. Dodał, że na otwarcie obelisku planuje również zorganizowanie 

rekonstrukcji historycznej tego zdarzenia, zwrócił się do radnych o poparcie 

idei rekonstrukcji. 

- pan Pisarski Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych były pracownik 

urzędu gminy złożył podziękowania radnym za długoletnią współpracę, 

proponował aby kierować młodzież do szkoły w Drzewicy, dodał, że 
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wprowadza wiele zmian w działaniu szkoły, gotów jest również 

dofinansowywać dojazd młodzieży do szkoły. 

- radny Franas życzył pomyślności na nowym stanowisku. 

Ad.9. Po wyczerpaniu zagadnień przewidzianych do rozpatrzenia na posiedzeniu sesji 

i zakończeniu dyskusji o godzinie 13
45

 radny Worach przewodniczący rady zamknął 

XXXVI posiedzenie Rady Gminy Poświętne. 

 

Protokołował 

        Przewodniczący Rady Gminy 

Bolesław Kośka 

         Mieczysław Worach 

 


